



linktr.ee/ptk0924

20
SEPT
2024

PROTÉGEONS LES ENFANTS TRANS
PROTECT TRANS KIDS



INCLUSIVE EDUCATION SAVES LIVES
L'ÉDUCATION INCLUSIVE SAUVE DES VIES

COUNTER PROTEST AGAINST TRANSPHOBIA
MANIFESTATION CONTRE LA TRANSPHOBIE

8 AM

PLACE VAUQUELIN
275 NOTRE DAME E

Protect Trans Kids

The right-wing organisation *Hands Off Our Kids (HOOK)* called for the organization of protests nation-wide to advocate for the regression of civil education and free expression in the pretext of "protecting our kids". *Ensemble Pour Protéger Nos Enfants (EPPNE)*, a Québec-based group who champions similar conservative ideas, has called for their members to spread this hateful rhetoric. They protest courses based in science and oppose the simple mention of trans people and same-sex couples. More frightening is the framing of children's bodily autonomy as an erosion of parents' rights.

Kids Aren't Property

These groups offer support to government attempts at restricting and erasing trans existence. The mobilization of anti-trans and anti-drag protestors last year gave rise to the *Comité des Sages*, who has worked hand in hand with *EPPNE* to slow pro-trans reforms throughout the provincial government. Their goal is the erasure of trans people within the public eye, aiming to cloister children and to eliminate public teaching about non-cishet existence.

Inclusive Education Saves Lives

We champion a child's right to the free expression and exploration of their identity. Beyond defending from attacks against our existence, we fight against all repression. It is no coincidence that the entire spectrum of conservative and fascist ideologies have rallied together against a public trans existence. Claiming to gather support for "protecting kids", this movement uses their momentum to attack access to abortion, birth control, and scientific education. We must fight to stop the advance of conservatism and protect all of our freedoms.

Solidarity Trumps Hate

Collective political self-defense is the only solution to hate. It has been repeatedly proven that police will coddle and protect hateful speech, whilst cracking down on appeals for peace. The recent months of violent escalation by police on protests of Queer solidarity with Palestine proves that they will not protect us. We stand unequivocally in solidarity with Palestine, Sudan, Congo, Indigenous peoples across Turtle Island, and the struggles of all oppressed peoples.

Protégeons les enfants trans

L'organisation politique de droite « Hands Off Our Kids » (HOOK) a appelé à des manifestations nationales, plaidant pour un retour en arrière dans l'éducation civique et la liberté d'expression sous prétexte de « protéger nos enfants ». « Ensemble Pour Protéger Nos Enfants » (EPPNE), un groupe québécois qui défend des idées conservatrices similaires, a appelé ses membres à répandre leur rhétorique haineuse. Iels proteste contre des cours basés sur la science et s'oppose à la simple mention des personnes trans et de couples du même sexe. Même plus effarant est le cadrage théorique de ces groupes qui considèrent l'autonomie corporelle des enfants comme une érosion des droits des parents.

Les enfants ne sont pas une propriété

Ces groupes soutiennent les tentatives gouvernemental de restreindre et d'effacer l'existence trans. La mobilisation des personnes opposées aux trans et au drag l'année dernière a donné naissance au « Comité des Sages », qui a travaillé avec *EPPNE* pour ralentir les réformes pro-trans du gouvernement provincial. Leur objectif est l'effacement des personnes trans dans l'espace public, visant à cloîtrer les enfants et à éliminer l'enseignement public sur l'existence non-cishet.

L'éducation inclusive sauve des vies

Au-delà de nous défendre des attaques contre notre existence, nous luttons contre toute répression. Tout le spectre des idéologies conservatrices et fascistes se sont rassemblées dans un front uni contre une existence trans publique. Tout en recueillant des appuis pour la « protection de leurs enfants », ce mouvement utilise son élan pour attaquer l'accès à l'avortement, au contrôle des naissances et à l'éducation scientifique. Nous devons lutter pour arrêter l'avance du conservatisme et protéger toutes nos libertés

La solidarité l'emporte sur la haine

La défense politique collective est la seule solution à la propagation de la haine. La police dorlote et protège les discours haineux, tout en réprimant les appels à la paix. Les récents mois d'escalade de violence par la police lors des manifestations de solidarité queer avec la Palestine prouvent que la police n'est pas là pour nous protéger. Nous sommes sans équivoque en solidarité avec la Palestine, le Soudan, le Congo, les peuples autochtones à travers l'île de la tortue et les luttes de tous les peuples opprimés.